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О афери са пронађеним оружјем нећу да говорим, чекам да надлежни државни органи
кажу шта имају, а када се то заврши онда ћу ваљда и ја имати нешто да кажем, рекао је
данас у Риги премијер Србије Александар Вучић.

  

  

Он је у изјави новинарима напоменуо да је захвалан свим људима који се, ако ништа
друго, нису иживљавали над његовом породицом само зато што га не воле, поручивши
да "све остало и није нарочито важно".

  

Поводом интересовања кинеског премијера Ли Кећинга за његову безбедност, Вучић је
рекао да је реткост и велико поштовање када у кратком разговору кинески премијер
покаже да прати шта се догађа у Србији.

  

То говори какви су односи пријатељства између Србије и Кине, казао је Вучић.

  

Коментаришући разговоре које је са кинеским премијером водио о економији, Вучић је
рекао да је Кина сувише озбиљна земља да би њен премијер одмах одговорио на његово
помињање РТБ Бора као једног од кључних питања за Србију, али је подсетио да су
Кинези у Ригу послали своју најмоћнију компанију да се бави тиме.

  

Мислим да смо успели да истакнемо све важне проблеме и да смо урадили добар посао
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за нашу земљу, рекао је Вучић.

  

Он је нагласио да проблеми неких наших предузећа нису решавани годинама, већ су
сваљивани на плаћа народа, са чиме мора да се прекине.

  

То је услов за напредак српске економије, истакао је Вучић, који је изјавио и да се срео
са премијерима Пољске, Бугарске и Албаније.

  

(Фонет) 
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